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Obec Prostřední Bečva         

Zápis z 3. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Prostřední
Bečva konaného dne 2. 3. 2023

Číslo zasedání: 03/2023
Datum zasedání: 2. 3. 2023, 16:00 hod
Místo zasedání: budova obecního úřadu Prostřední Bečva č. p. 272
Přítomní zastupitelé: 10, Ing. Radim Gálik, Mgr. Alena Srovnalová, Bc. Eva Pařenicová, Bc. Alice
Uhlářová, Ing. Radek Žitník, Ing. Jan Mikulenka, Martin Stodůlka, Jana Vránová, Vlastimil Barabáš,
František Křenek - zastupitelstvo je usnášení schopné

Pozdní příchod: Zbyněk Fiurášek  16:15

3. zasedání zastupitelstva obce Prostřední Bečva bylo zahájeno v 16:00 hodin starostou obce Ing.
Radimem Gálikem. (dále starosta).

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem. Pozvánky byly
zastupitelům doručeny nejméně týden před zasedáním. Současně byla pozvánka zveřejněna na
úřední desce obecního úřadu Prostřední Bečva v souladu se zákonem na dobu nejméně 7 dní, a to od
22.02.2023 do 02.03.2023 a zveřejněna na elektronické desce.

Starosta z prezenční listiny (příloha 1) přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že přítomno je
10 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je
usnášení schopné.

Navržený program

1. Určení návrhové komise, ověřovatelů a zapisovatelky
2. Schválení programu
3. Jednací řád zasedání zastupitelstva obce
4. Kontrola plnění usnesení z předešlých zasedání zastupitelstva
5. Plnění příjmů a výdajů za rok 2022
6. Rozpočtové opatření č. 5 pro rok 2022
7. Návrh rozpočtu obce na rok 2023
8. Informace o činnosti Kempu pod Pustevnami
9. Informace o plánovaném založení společnosti zajišťující svoz odpadů
10. Informace o investičních akcích
11. Různé
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1. Určení návrhové komise, ověřovatelů a zapisovatelky

Starosta navrhl určit ověřovatele zápisu: Vlastimila Barabáše, Ing. Jana Mikulenku, členy návrhové
komise:  Ing.  Radka Žitníka,  Martina Stodůlku  a zapisovatelkou paní  Bc.  Lenku Mikulenkovou,
pracovnici obecního úřadu.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo  obce určuje  ověřovatele  zápisu:  Vlastimila  Barabáše,  Ing.  Jana Mikulenku,  členy
návrhové  komise:  Ing.  Radka  Žitníka,  Martina  Stodůlku   a  zapisovatelku  paní  Bc.  Lenku
Mikulenkovou.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0          

USNESENÍ Usnesení č. 1 BYLO SCHVÁLENO

2. Schválení programu

Starosta  seznámil  přítomné  s  návrhem  programu  v  souladu  s  pozvánkou  předanou  členům
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Před hlasováním dal starosta
možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na doplnění. Starosta
dal hlasovat o návrhu programu.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce schvaluje program 3. zasedání.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 2 BYLO SCHVÁLENO

3. Jednací řád zasedání zastupitelstva obce (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Starosta informoval,  že dle platných zákonů plyne povinnost mít schválen jednací řád zasedání
zastupitelstva obce. Předložený návrh je stejný jako původní jednací řád.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce schvaluje Jednací řád zasedání zastupitelstva obce.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 3 BYLO SCHVÁLENO

4. Kontrola plnění usnesení z předešlých zasedání zastupitelstva (Navrhovatel: Mgr. Alena
Srovnalová)
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Informovala místostarostka:

 zahájení kroků potřebných k rozdělení ZŠ a MŠ Prostřední Bečva (uloženo starostovi)

Starosta: Žádné konkrétní kroky zatím provedeny nebyly. Celou záležitost plánujeme ve spolupráci s
paní  ředitelku.  V  květnu/červnu  by  mělo  být  vypsáno  výběrové  řízení  na  ředitele/ředitelku
mateřských škol. K rozdělení by mělo dojít od 1.1.2024.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce bere na vědomí plnění usnesení z předešlých zasedání zastupitelstva.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 4 BYLO SCHVÁLENO

5. Plnění příjmů a výdajů za rok 2022 (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Zastupitelé v podkladech obdrželi výkaz FIN12, který zachycuje čerpání rozpočtu za celý rok 2022, a
starosta dal prostor k dotazům.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí plnění příjmů a výdajů obce za rok 2022.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 5 BYLO SCHVÁLENO

6. Rozpočtové opatření č. 5 pro rok 2022 (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Starosta informoval, že stejně jako každý rok, tak i v roce 2022 byl k poslednímu rozpočtovému
opatření  pověřen  zastupitelstvem starosta.  S  tím,  že  bude  rozpočtové  opatření  předloženo  ke
schválení na nejbližším zasedání zastupitelstva. Rozpočtové opatření č. 5. pro rok 2022 popsala
účetní obce Ing. Legierská a dala prostor k dotazům.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 5 pro rok 2022.

PRO: 10           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 6 BYLO SCHVÁLENO

7. Návrh rozpočtu obce na rok 2023 (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)
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Starosta obce seznámil zastupitele s návrhem rozpočtu obce na rok 2023. Byly popsány jednotlivé
položky a paragrafy a prezentovány plánované investiční akce na letošní rok.

Starosta: Žádali  jsme ve spolupráci s Mikroregionem Rožnovsko o dotaci na pořízení čtyřkolky.
Rožnov by využíval přes léto. Nám by mohla sloužit přes zimu na úpravu běžeckých tratí.
Ing.Žitník: Kdo to bude provozovat? Je důležité, aby to měl na starost jeden člověk, který tomu bude
rozumět a zodpovídat za to. Není to jen o tom vozit se. Úprava není tak snadná. Musí to být člověk,
který tomu bude hovět.
Fiurášek: Rožnov by ji určitě využíval více. Otázka následných oprav.
Starosta: Dotace spolkům stejně jako loni. Na činnost ve výši 30 000 Kč. U hasičů bychom měli
rozdělit výši dotace na činnost a náklady na energie a topení brát v potaz zvlášť. Hasiči Kněhyně
žádají o navýšení - provozní náklady, pořádání kulturních akcí.
Fiurášek: Na pořádání kulturních akcí jsme dostali dotace z Kauflandu 62 000 Kč.
Stodůlka: Takže teď když bude jakákoliv složka pořádat nějakou kulturní akci bude chtít po obci, ať
to zaplatí.
Ing.Mikulenka: Pořádáte akci a něco na ní vyděláte. Nemůžete chtít po obci aby vám proplácela
hudbu. Bude muset následně takto proplácet i ostatním složkám.
Místostarostka: Bavili jsme se o podpoře kulturních akcí, které nebudou výdělečné typu divadla,...
Na ty máme rezervu 30 000 Kč (SPOZ).
Stodůlka: Mít větší rezervu na paragrafu SPOZ na podporu kulturních akcí, které nejsou výdělečné.
Fiurášek: Je nutné vyměnit pneumatiky na zásahovém vozidle Tatra. Jedna vychází na 25 000 Kč.
Ing.Mikulenka: Rozdělení financí pro jednotku na režijní náklady a náklady na provoz budov je
správné. Myslím si, že 100 000 Kč pro jednotku na vybavení je naprosté minimum. Náklady na
jednoho člena výjezdové jednotky jsou 30 - 40 000 Kč.
Starosta: Musíme teda stanovit částku, a hledat ji jinde v rozpočtu.
Fiurášek: Výměna pneumatik je nutná. Jsou sjeté.
Stodůlka: Pořízení pneumatik je jednorázová investice - berme to zvlášť.
Ing.Mikulenka: Při napjatém rozpočtu je 150 000 Kč minimální částka. Můžeme srovnat okolní Obce,
kolik platí na jednotku.
Ing.Mikulenka: Domluvme se tak, že jednotka ze středu dostane 150 000 Kč a jednotka Kněhyně
dostane 230 000 Kč kvůli pořízení nových pneumatik.
Starosta: Dáme tedy 150 000 Kč jednotka střed a jednotka Kněhyně dostane 230 000 Kč s tím, že se
to bude brát v potaz do budoucna.
Mikulenka: K dotacím na sportovní činnost, stejná výše dotace sborům, není to spravedlivé. Máme
jednou tak více sportovců a objíždíme daleko více soutěží a s tím máme spojené daleko větší náklady.
byli jsme dvakrát na Mistrovství republiky.
Místostarostka:  Loni  se  zvyšovala  výše  dotace  Kněhyním kvůli  vyšším pořizovacím nákladům -
začínali. 
Fiurášek: Dotace 80 000 Kč je dobře nastavená. Tyto peníze opravdu potřebujeme.
Mikulenka: Naše náklady na mládež byly v loňském roce 250 000 Kč.
Bc.Uhlářová: Je to nefér. Jsem pro, aby byla dotace podle počtu sportovců.
Starosta: Je to rozdíl. Měli bychom to nastavit podle počtu sportovců. Kněhyně tedy 80 000 Kč, střed
150 000 Kč.
Ing.Mikulenka: Chtěl bych se vrátit k tomu pořízení čtyřkolky. Kolik by nás to stálo? Otázka je, jestli
žádat, je to pořád nějaké poloviční vlastnictví. Počkal bych do příštího roku a zažádal znovu o dotaci
Zlínského kraje. Mohli bychom se domluvit s SDH Hutisko, kteří čtyřkolku mají o pomoc s úpravou
tratí.
Starosta: Rožnov do pořízení půjde, i když se my nepřidáme. Můžeme počkat a zažádat si o dotaci na
vlastní čtyřkolku.

Fiurášek: Rozpočet školy a školek sestavuje paní ředitelka? Byly tam zamítnuté některé nutné opravy
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- obložení jídelny, nátěry, výměna světel atd.
Starosta:  Sestavuje ho paní  ředitelka ve spolupráci  se mnou.  Máme v rezervě 200 000 Kč na
mateřské školky, můžeme to opravit z této rezervy.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce schvaluje návrh rozpočtu obce na rok 2023.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 7 BYLO SCHVÁLENO

8. Informace o činnosti Kempu pod Pustevnami (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Starosta  s  účetní  informovali  o  činnosti  Kempu pod Pustevnami  v  roce 2022.  Byla  předložena
srovnání s předchozími roky jak obsazenosti, tak i ekonomických ukazatelů. Hospodaření kempu
skončilo ziskem ve výši 216 tisíc Kč po zdanění.

Účetní: Došlo k navýšení cen energií, a také ubytování uprchlíků z Ukrajiny se odrazilo ve zvýšené
spotřebě.   Na druhou stranu dostáváme na poskytnutí  ubytování  dotace od Zlínského kraje na
každého ubytovaného uprchlíka.
Fiurášek:  Cena koksu šla  výrazně nahoru -  zvýšené náklady  na  vytápění  -  jsou  zde  ubytování
celoročně. Neplánuje se zateplení budovy?
Starosta: V letošním roce určitě ne.
Fiurášek: Topí se tam koksem a je to škoda. Pokud nejsou mrazy a pouze se přitápí, mohlo by se topit
pouze dřevem, které má obec vlastní. Ušetřilo by se.
Starosta: Ano, topí se tam průběžně. Bereme jako připomínku.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce bere na vědomí informace o hospodaření Kempu pod Pustevnami za rok 2022.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 8 BYLO SCHVÁLENO

9. Informace o plánovaném založení společnosti zajišťující svoz odpadů (Navrhovatel: Mgr.
Alena Srovnalová)

Místostarostka informovala o provozně-ekonomickém modelu DSO, jehož úkolem by byl svoz odpadů.
Jednalo by se o svazek čtyř až pěti obcí - zájem projevili z Vidče, Stříteže, Dolní Bečvy a Valašské
Bystřice, který by provozoval svozovou společnost.
Model počítá s nákupem třínápravového auta pro svoz směsného komunálního odpadu a tříděný
odpad vybraných obcí dle jejich požadavků a dosavadního systému. V našem případě komunál v 14
denním intervalu a tříděný odpad v měsíčním intervalu. Auto bude osazeno váhou pro přesnou
evidenci odpadu a možnosti doložení z jiné obce. Dále je počítáno se zaměstnáním jednoho řidiče,
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dvou závozníků,  přičemž jeden bude zaskakovat  za řidiče,  vedoucí  provozu na 3/4 úvazek.  Při
započítání všech nákladů je odhadováno náklady pro obec 894 Kč prvních pět let a 752 Kč 6. – 10.
rok. Naše předpokládané náklady v letošním roce po zdražení, ke kterému svozová firma Těhan
přistoupila, jsou na jednoho obyvatel za svoz SKO a tříděného odpadu 868 Kč.
Největší výhoda je absolutní kontrola nad odevzdaným odpadem. Dle zkušeností zpracovatele studie
- Ing. Hlavenky, dochází k významného poklesu SKO.
 Obec se musí max. snažit minimalizovat SKO: 
- Stoupá skládkovací poplatek (2020 500 Kč, 2029 1850 Kč)
-  Od 1.  1.  2030  platí  zákaz  skládkování  =>  ne  bio,  ne  spalitelné  (výhřevnost)  a  ne
recyklovatelné
- Od 2035 skládkování pouze 10% celkového SKO 
- Recyklace 55% od 2025, 60% od 2030 a 2035 65%. My jsme v současnosti na 43%. 

Fiurášek: V dnešní době už jsou běžné GPS v autech, je vidět, kde jezdí.
Ing.Mikulenka: Pod záštitou které z obcí bude administrativa a ostatní?
Starosta: Účetní by byla externí+ provozní a zaměstnanci
Místostarostka: Svozovka by neřešila sběrný dvůr. To bychom museli nechat dál na externí firmě.
Starosta: V případě poruchy svozového vozu by byl dodavatelem poskytnut náhradní vůz.
Ing.Mikulenka: Mají všechny obce stejný druh sváženého odpadu? Pytle x popelnice.
Starosta: Vícedruhovost není problém. Sváželi by pytle i popelnice. V tom není problém.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo  obce  schvaluje  pokračování  přípravy  dobrovolného svazku obcí  zajišťujícího  svoz
odpadů.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 9 BYLO SCHVÁLENO

9.1. Třídicí popelnice (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)

Místostarostka informovala: V anketě hlasovalo 112 lidí. Většina chce popelnice na plasty (91%) a
sklo (77%). Popelnici na papír by preferovalo 58 %, BIO (hnědá) 19%. Hnědé popelnice jsou s velkým
otazníkem, významně snižují hmotnost SKO a zvyšují podíl vytřízeného odpadu.

Místostarostka: Ve Vidči mají popelnice a pochvalují si je. Včetně popelnic na Bioodpad.
Starosta: Lidé sice mají kompostéry, ale nevyužívají je tak, jak by mohli. 
Místostarostka: Není optimální odvážet odpad, který se nám může rozložit na zahradě. Nicméně i
tento odpad se počítá do svozu tříděného odpadu. Sníží se také administrativa související s výdejem
pytlů na úřadě.
Ing.Mikulenka: Má to výhody i nevýhody. Plný pytel je jednodušší skladovat. Plnou popelnici člověk
jednoduše neuskladní.
Žitník: Všichni tomu nebudou nakloněni. Někteří občané je nemají kam umístit. Nechali bychom
popelnice i pytlový svoz.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo  obce  bere  na  vědomí  informaci  o  výsledcích  ankety  o  zájmu  občanů  o  třídicí
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popelnice.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 10 BYLO SCHVÁLENO

10. Informace o investičních akcích (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Křižovatka hasičárna - Vysoutěženo. Sešlo se celkem 7 nabídek v cenovém rozpětí 11 238 tisíc Kč až
15 670 tisíc Kč. Rozpočtovaná cena byla 15 070 tisíc Kč. Vítězem veřejné zakázky se stala firma
PORR, a. s.

Zázemí pro návštěvníky Pustevny - stavba přerušena pro nepříznivé klimatické podmínky. Jinak bez
problémů.

Rekonstrukce fotbalového hřiště - začátek prací naplánován na konec března.

Cyklostezka/chodník ke Skokanovi - chybí poslední stanoviska dotčených orgánů státní správy.

Záchytné parkoviště - projektová dokumentace včetně všech stanovisek je kompletní. Běží řízení o
stavebním povolení.

Prodloužení vodovodu Kněhyně - chybí poslední souhlas vlastníka.

Sportovní hala - čekáme na první návrhy studie.

Zázemí pro hasiče - čekáme na dokončení studie.

Fotovoltaika na obecní budovy - prvním nutným krokem bylo rozeslání žádostí na ČEZ o připojení k
distribuční soustavě. Máme již 7 kladných stanovisek, takže s budováním nebude problém. Chceme
začít projektovat.

Auto pro správce Pusteven - vyzvedáváme příští týden.

Logo obce - běží soutěž. Osloveni 3 designéři. V porotě máme 3 odborníky. 30. března v 10 hodin
proběhne představení návrhů autorů.

Radar Kněhyně - realizace určitě letos.

O Valašský strzub - nová akce spočívající v soupeření mezi 4 obcemi. Společná tradice z údolí Bečvy.
Termín 19. 8. 2023 - Každý rok se budou obce střídat. První ročník bude na Horní Bečvě.

Starosta: Zastupitelům byl předložen soupis všech realizovaných a připravovaných akcí.
Křenek: Odvodnění ve Fiuráškovicích je která část?
Starosta: Odvodnění celých Fiuráškovic. Probráno s projektantem - budeme řešit - zrealizuje se více
sond.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce bere na vědomí informace o probíhajících a plánovaných investičních akcích.
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PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 11 BYLO SCHVÁLENO

11. Různé

 

11.1. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stav by č.
IP-12-8030962 (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)

Místostarostka informovala o požadavku ČEZ na schválení smlouvy o zřízení věcného břemene pro
uložení zemního vedení NN v místní komunikaci 30c, pozemky 1984/7 a 3026, k.ú. Prostřední Bečva
v majetku obce Prostřední Bečva. Jednorázová náhrada  4 700 Kč. Celková délka přípojky: 21 bm.
Přípojka je určena pro ATS (parc. č. 1979/1) k plánovanému prodloužení vodovodního řadu pro
oblast Kněhyně - Kozule.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo  Obce  Prostřední  Bečva  schvaluje  smlouvu o  budoucí  smlouvě  o  zřízení  věcného
břemene a dohodu o umístění stavby č. IP-12-8030962 za jednorázovou náhradu 4 700 Kč.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 12 BYLO SCHVÁLENO

11.2. Terénní úpravy navržené v rámci pozemkových úprav v lokalitě Fiuráškovice
(Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

V rámci Jednoduché pozemkové úpravy v místní části Fiuráškovice byla vedle cestní sítě navržena
také ochranná mez sloužící k částečnému zamezení stékání povrchových vod. Majitelé pozemků pod
touto mezí mají zájem o její realizaci a dle sdělení Státního pozemkového úřadu je realizace možná z
prostředků státního rozpočtu bez finančního zapojení obce. Pro zahájení činnosti je potřeba souhlas
zastupitelstva obce.

Fiurášek: Jak to tam bude s cestou?
Starosta: Cesta se tam realizovat nebude. Realizace bude nad cestou.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo  obce  souhlasí  s  realizací  ochranné  meze  OM1  navržené  v  rámci  Jednoduché
pozemkové úpravy v k. ú. Prostřední Bečva - lokalita Adámky.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 13 BYLO SCHVÁLENO
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11.3. Žádost o příspěvek na sportovní činnost - Ondřej Bartošek (Navrhovatel: Ing. Radim
Gálik)

Žádost Ondřeje Bartoška - handicapovaného sportovce, které má skvělé výsledky i na mezinárodním
poli. Loni jsme mu přispívali 30 000 Kč.
Starosta: Navrhuji 30 000 jako loni.
Uhlářová: Ceny všeho jdou nahoru. Jezdí do zahraničí. Navrhuji 50 000 Kč.
Fiurášek: Mluvil jsem s ním, náklady jsou vysoké. Z těch 30 000 Kč toho moc nepokryje. 
Starosta: Domluvíme se tedy na 35 000 Kč.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce schvaluje darovací smlouvu pro Ondřeje Bartoška ve výši 35 tisíc Kč.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 14 BYLO SCHVÁLENO

11.4. Žádost obce Dolní Bečva o slevu na parkování na Pustevnách pro její obyvatele
(Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Obec Dolní Bečva zaslala žádost o slevu na parkování na Pustevnách pro její obyvatele.

Starosta: V žádosti uvádějí, že občasné Dolní Bečvy Pustevny také hodně využívají, vlastní také část
pozemku - turistická trasa vedoucí na Radhošť, který je v jejich katastru.
Ing.Mikulenka: Měli by být součástí Fondu Pusteven.
Starosta: Je to pravděpodobně v plánu. Také Horní Bečva uvažuje o vstupu. Je třeba řešit situaci ne
jen Pusteven, ale celého hřebenu (až na Martinák).

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce schvaluje slevu pro obyvatele obce Dolní Bečva na parkoviště Pustevny ve výši
50 %.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 15 BYLO SCHVÁLENO

11.5. Změna jednatele společnosti Kanalizace Bečva s.r.o. (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Starosta informoval, že jeden ze tří jednatelů společnosti Kanalizace Bečva, s.r.o. odešel do důchodu.
Zbývající jednatelé jsou starostové Prostřední a Horní Bečvy. Z tohoto důvodu je nutné odvolat
stávajícího jednatele a jmenovat jednatele druhého.

Křenek: Jakou má nový jednatel kvalifikaci?
Starosta: Má titul Ing. Musí si dělat vodohospodářské zkoušky.
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Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva rozhodlo o odvolání pana Milana Bordovského, nar. 14. 07.
1958, bytem Horní Bečva 851, 756 57 Horní Bečva z funkce jednatele společnosti Kanalizace Bečva
s.r.o., se sídlem Horní Bečva 550, 756 57 Horní Bečva, IČ: 045 08 700, ke dni 31. 03. 2023 a
současně rozhodlo o jmenování pana Ing. Tomáše Třeštíka, nar. 11. 04. 1989, bytem Horní Bečva
185, 756 57 Horní Bečva do funkce jednatele společnosti Kanalizace Bečva s.r.o., se sídlem Horní
Bečva 550, 756 57 Horní Bečva, IČ: 045 08 700, ke dni 01. 04. 2023.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 16 BYLO SCHVÁLENO

11.6. pověření k dalšímu jednání (Navrhovatel: Ing. Radim Gálik)

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva pověřuje starostu obce pana Ing. Radima Gálika, nar. 07. 09.
1980, bytem Prostřední Bečva 685, 756 56 Prostřední Bečva k právnímu jednání týkající se odvolání
pana Milana Bordovského z funkce jednatele společnosti Kanalizace Bečva s.r.o., se sídlem Horní
Bečva 550, 756 57 Horní Bečva, IČ: 045 08 700 a jmenování pana Ing. Tomáše Třeštíka do funkce
jednatele společnosti Kanalizace Bečva s.r.o., se sídlem Horní Bečva 550, 756 57 Horní Bečva, IČ:
045 08 700 v souladu s usnesením Zastupitelstva obce Prostřední Bečva č. 1 a k účasti a rozhodování
na  valné  hromadě  společnosti  Kanalizace  Bečva  s.r.o.  v  souvislosti  s  výše  uvedeným právním
jednáním.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 17 BYLO SCHVÁLENO

11.7. Kupní smlouva parc. 38/11 (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)

Místostarostka informovala o nákupu pozemků pod místní komunikací 03c. V těchto místech byla
komunikace přeložena z důvodu stavby cyklostezky a částečně zasahuje do pozemků soukromých
vlastníků.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje Kupní smlouvu o převodu nemovité věci s Františkem
Mikulenkou na nákup pozemku parc. č. 38/11, k.ú. Prostřední Bečva o výměře 14m2 za celkovou
cenu 1 400 Kč.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 18 BYLO SCHVÁLENO
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11.8. Kupní smlouva parc. 38/12 (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)

Nákup pozemků pod místní komunikací 03c. V těchto místech byla komunikace přeložena z důvodu
stavby cyklostezky a částečně zasahuje do pozemků soukromých vlastníků. Na pozemku je zástava
(hypotéka), která se nejprve musí vyřešit. Pak dojde k přepisu. Ve smlouvě se obec zavazuje uhradit
veškeré náklady spojené s přepisem i výmazem zástavy.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje Kupní smlouvu o převodu nemovité věci s Vojtěchem
Jurčou na nákup pozemku parc. č. 38/12, k.ú. Prostřední Bečva o výměře 61m2 za celkovou cenu 6
100 Kč.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 19 BYLO SCHVÁLENO

11.9. Kupní smlouva parc. 52/4 (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)

Nákup pozemků pod novou cyklostezkou 17d. Cyklostezka jde v těchto místech do soukromého
pozemku - cca 20m2. Cena 100 Kč/1m2. Pozemek zatížen hypotékou => musí se zrušit, náklady
spojené s výmazem zástavy uhradí obec.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje Kupní smlouvu o převodu nemovité věci s Ivanou
Mackovou na nákup pozemku parc. č. 52/4, k.ú. Prostřední Bečva o výměře 20m2 za celkovou cenu 2
000 Kč.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 20 BYLO SCHVÁLENO

11.10. SMLOUVA O REALIZACI PŘEKLÁDKY SÍTĚ ELEKTRONICKÝCH KOMUNIKACÍ č.
VPIC/MS/2022/00021 (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)

Místostarostka informovala o překládce CETIN kvůli cyklostezce Kněhyně - na čtyřech místech se
jedná o zemní vedení,  na jednom (u Hrušky) o nadzemní vedení a posunutí  sloupu. Orientační
předpokládaná cena je 1 216 219 Kč . Přílohou ke smlouvě je dohoda o převedení některých práv,
kterou uzavřeme až po vyřízení územního souhlasu. Souhlas je nutný doložit ke stavebnímu řízení.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu o realizaci překládky sítě elektronických
komunikací č. VPIC/MS/2022/00021.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         
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USNESENÍ Usnesení č. 21 BYLO SCHVÁLENO

11.11. Informace o územním plánu (Navrhovatel: Mgr. Alena Srovnalová)

Místostarostka informovala: schválené žádosti byly předány pořizovatelce, která nyní pracuje na
zadání. Byl osloven projektant, který vypracovával změnu č. 1. Máme návrh dohody o uhrazení
nákladů, kterou budeme uzavírat s žadateli a vybírat 8 000 Kč. V případě úspěšné žádosti zaplatí
dalších 8 000 Kč.

Křenek: Kolik je žádostí celkem?
Místostarostka: Celkem 47 žádostí.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informaci o aktuálním stavu prací na změně
územního  plánu  a  vypracování  smlouvy  dohody  o  úhradě  nákladů  na  pořízení  změny  ÚP
s příslušnými žadateli.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 22 BYLO SCHVÁLENO

11.12. Diskuze

Místostarostka: Chtěla bych všem poděkovat všem složkám a účastníkům za podílení se na akci
Masopust. Akce se povedla.
Připravujeme publikaci k výročí vzniku Obce - máte k dispozici náhled. Publikace by měla být ne jen
o  historii,  ale  také  architektura,  společenský  život,  atd.  Měla  by  být  hlavně  fotografická  s
přiměřeným množstvím textu. Měla by být pokřtěna na Obecních slavnostech v letošním roce.

Ing.Mikulenka:  Chtěl  bych se zeptat,  jak postupuje projekt  haly a celého prostranství  výstavby
bytových domů.
Starosta: Tvoří se studie, shodli jsme se na velikosti haly ( zhruba 37x19 m) se zázemím na kulturní
akce, ochoz,...

Vránová: Jak to vypadá s kavárnou?
Místostarostka: Řeší dlouhodobé zdravotní problémy, není otevřeno...budeme řešit.
Křenek: A prostory bývalé lékárny?
Starosta: Od března by mělo být otevřené květinářství - zatím také není.

Křenek:  Chtěl  bych vidět  vyhodnocení  topné sezóny a náklady na vytápění  po výměně kotlů v
budovách školy a školek.
Starosta: Můžeme data porovnání připravit, jakmile přijde vyúčtování.

Barabáš: V Kněhyních se plánuje vedení vodovodu na pravé nebo levé straně cesty?
Místostarostka: Měl by vést po pravé straně. Na levé straně vede plyn, tam to nelze.

Stodůlka: Ohledně Haly, studie je zadána studiu Henkai. Jsou různé názory na jejich práci. Mohli by
jsme oslovit více ateliérů.
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Starosta: Vůbec se tomu nebráním. Nejlepší by byla soutěž. Je ale velmi časově a finančně nákladné. 
Ing.Mikulenka:  Měla  by  být  dodržena  určitá  koncepce.  Nejde  pouze  o  návrh  haly,  ale  také  o
související výstavbu bytových domů.
Stodůlka: Soutěž ne, je to nákladné. Oslovil bych jeden nebo dva další ateliéry. Je to velká investiční
akce.
Starosta: Domluvme se tedy na celkově třech návrzích.

Stodůlka: Proběhlo vykoupení pozemků projednávaných na minulém zastupitelstvu?
Místostarosta: Ano, proběhlo.

Bc.Uhlářová: Česká nás vítání občanků, máme jich prozatím 9. Domluvíme se na termínu někdy na
jaře. Čekají nás ještě dvě oslavy jubilea 96 a 98 let.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce schvaluje oslovení dalších dvou architektonických ateliérů na vypracování studie
celého prostranství sportovní haly a okolí určeného pro výstavbu bytových domů.

PRO: 11           PROTI: 0          ZDRŽELI SE: 0         

USNESENÍ Usnesení č. 23 BYLO SCHVÁLENO

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 19:50 hod.
 
 
 
 
 

Jméno a příjmení Funkce Datum Podpis

Ing. Radim Gálik starosta   

Mgr. Alena Srovnalová místostarostka   

Bc. Lenka Mikulenková zapisovatel   

Ing. Jan Mikulenka ověřovatel   

Vlastimil Barabáš ověřovatel   

 


